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Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje 
ze dne 28. 5. 2015 

 

Přítomni: Ladislav Stýblo, Alena Naidrová, Dana Mojžíšová, Jana Jelínková, Kateřina Staňková, 
Karolína Klímová, Alexandra Kohoutová, Přemysl Frýda 
Omluven: Eva Cudlínová 
Hosté:  Veronika Rejlková - Studio 66 
 
Program: 

1. Uvítání 
2. Představení nového číslo HPZ 
3. Zpráva o podobě Pravidel a Statutu schváleném Radou MČ 
4. Zpráva o stanoviscích politických stran ke „kolbišti názorů“. Návrh otázky do příštího čísla 
5. Nová grafická podoba HPZ – nad návrhem nového vizuálu.  
6. Různé 
7. Závěr 

Bod 1) Předseda uvítal členy redakční rady (RR).   

Bod 2) Paní Mojžíšová představila nové číslo HPZ. 

Číslo má 48 stran.  

Titulní strana – fotografie související s MDD. Po diskuzi schválena.  

Chybí inzerát na obsazení pracovního místa od Ing. Brzkovské, ved. OSVŠ    

Text paní Polydorové – dodány 3 strany místo původně avizovaných 4. Texty budou proto 
doplněny dopisem paní Polydorové ministrovi A. Babišovi, který původně byl zařazen na 
jiné místo aktuálního čísla, a označeny jako speciální příloha HPZ věnující se tématu 
výstavby a dopravy v Horních Počernicích. Příloha bude umístěna uprostřed čísla. V dalším 
čísle budou obdobně publikovány také další materiály.  

RR doporučuje články v HPZ řadit podle témat. Měly by být řazeny do tematických oddílů, 
např. Rada, Zastupitelstvo, odbory, komise, kultura, školství, sport atd. 

Inzerce Ateliéru Fiala – diskuze o skryté komerčnosti avizovaných dvou prodejních výstav. 
Vysloven požadavek, aby byl zachován úzus pro ostatní kulturní akce, pro které platí 
inzerát jedné čtvrt strany zdarma (pokud RR nerozhodne jinak). S panem Fialou bylo 
telefonicky konzultováno, inzerce bude upravena. 

Na stanovení nových pravidel ohledně inzerce v HPZ pracuje Mgr. Kohoutová. Bude 
upřesněno, která inzerce bude chápána jako komerční a která ne.  

Po uzávěrce aktuálního čísla byl dodán souhlas pana Vaniše k otištění jeho dopisu paní 
starostce (text se týká petice za odpoplatnění R10 Novopacké a petice za Rozumný okruh 
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Prahy). RR souhlasí se zařazením článku mezi občanské příspěvky, doporučuje však 
s autorem konzultovat textové úpravy.  

Červencové a srpnové číslo HPZ:  
Uzávěrka: 19. 6. 2015 

       Jednání RR: dne 25. 6. 2015 od 8.00 hodin 
Vychází dne: 3. 7. 2015 

Bod 3) Předseda podal stručnou informaci ke schválené podobě Pravidel a Statutu HPZ.  

Bod 4) Předseda RR informoval členy o stanoviscích politických stran ke „kolbišti              
názorů“. Předsedové politických stran pochválili RR za kvalitní práci.  

RR projednala návrh společné otázky do „kolbiště názorů“ pro všechny politické strany a hnutí. 

Otázka zní: „Jste pro původní variantu silničního okruhu kolem Prahy ze 60. let nebo pro regionální 

variantu, tzv. Rozumný okruh?“ 

Paní Rejlková byla požádána, aby při vložení požadovaných prvků (jméno odpovídajícího, 
fotografie, logo strany nebo hnutí…) určila maximální počet znaků pro každou odpověď.  

Předseda RR následně rozešle otázku všem stranám a hnutím spolu s informacemi o termínu 
doručení odpovědi, rozsahu atd.      

Bod 5) Nová grafická úprava HPZ – členové RR doporučuji verzi s barevnými proužky na pravé straně 
stránek. RR Nedoporučuje barevné rámování fotek. Náhled nové verze bude rozeslán členům RR a 
následně bude předán paní Březinové jako podnět pro Radu MČ.     

  
Bod 6) Různé  
 

RR se seznámila s korespondencí paní Mojžíšové a paní Rejlkové spolu s žádostí paní Hruškové 
(Studio 66), aby RR věc projednala.   
 
RR konstatuje, že se touto záležitostí nemůže zabývat, protože to přísluší pouze 
zaměstnavateli, respektive Radě m. č. Praha 20. 

Příští jednání redakční rady se bude konat 25. 6. 2015 od 8.00 hodin v kanceláři tajemnice úřadu, 
budova Jívanská 647/10, Praha 9 – Horní Počernice. 

Zapsala: A. Naidrová, tajemnice 

 
V Praze dne 1. 6. 2015 

 
Mgr. Ladislav Stýblo,  

předseda RR 
 
 
 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Karolína Klímová 


